



常州远大新材料科技有限公司
Changzhou BROAD New Materials Technology Co.,Ltd.

企业简介

常州远大新材料科技有限公司是一家集塑木材料及制品和聚氨酯制品的研发、生产、销售及应用为一体的高新技术企业。公司位于经济繁荣的长江三角洲地区常州市天宁区郑陆镇，地理位置优越，交通方便。主要生产户外地板、护栏、凉亭、长廊花架、园林小品、快装集成墙板等塑木制品系列和聚氨酯发泡抹泥板系列。产品广泛应用于市政工程、园林景观、公用建筑设施、家装家居、包装建材等多个行业和领域。

公司秉承“品质为重，诚信立足，务实创新，持续发展”的理念，加大产品的研发与创新力度，培育企业的核心技术，完善产品质量体系认证，致力于为客户提供一流的产品、一流的服务。产品远销美国、英国、俄罗斯、德国、巴西、澳大利亚、新加坡、中东及内陆等五十多个国家和地区，赢得客户广泛的市场赞誉。

常州远大真诚欢迎国内外新老朋友光临垂询！



Based on broad view
Strive for continuous innovation
立足广阔视野 · 力求持续创新



Company Profile

Changzhou Broad New Materials Technology CO.,LTD (hereafter referred to as CZBROAD) is a high-tech enterprise specialized in the research, development, production, sales and application of wpc material products and pu products. The company is located in prosperous Yangtze River Delta region, Zheng Lu Town, Tianning District, Changzhou City, with superior geographical position and convenient transportation acces. Our major products are wpc products and pu foam trowel, wpc product line includes outdoor decking, railing, pavilion, pergola, garden landscaping products, quick integrated wallboard and so on. Products are widely used in municipal engineering, landscaping, public construction facilities, home decoration and furnishings, packaging and building materials and other industries and fields.

The company adheres to the concept of Quality Concerned,Integrity Ensured, seeking Truth and Innovation, sustaining Development, steps up efforts to innovation and R&D, grows core competence of the enterprise, improves the product quality system certification, devotes to provide high-quality products and prime service for customers. Our products have been exported to more than 50 countries and regions, such as America, England, Russia, Germany, Brazil, Australia, the Middle East, Singapore and inland, won the widespread praise from customers.

CZBROAD sincerely welcomes all old and new clients from home and abroad to visit and inquiry!

检测设备 Testing equipment

完善的产品质量保障体系和先进的产品质量检测设备,以确保产品的高品质。
perfect quality assurance system and advanced product quality testing equipment, to ensure quality are in conformity with the relevant standards.





抹泥板 **PU** Plastering Floats



01



抹泥板类型及特点 Product Type and Characteristics

<p>聚氨酯抹泥板 Polyurethane Plastering Float</p>	<p>聚氨酯抹泥板它不同于以往的抹泥板，改变了以往抹泥板的笨重、使用携带不便、易磨损、易腐蚀等缺点。它最大的优点就是：重量轻、强度高、抗磨损、耐腐蚀、防虫蛀、低温环境强度不下降等特点。性能优于聚酯、玻璃钢及塑料制品完全能够替代木质和铁质抹泥板。</p>	<p>Polyurethane plastering float is different from other floats. It changed the lumbering of the old floats, inconvenient, easy to wear, and easy to corrode. Its biggest advantages are: light weight, high strength, anti-wear, corrosion resistant, moth proofing, no change under low temperature environment and so on. The performance is better than polyester, glass and plastic products, which can replace wood and iron floats.</p>
<p>海绵抹泥板 Sponge Float</p>	<p>海绵抹泥板采用聚氨酯发泡制成的耐磨海绵，附有舒适的手柄，深受抹泥工人的喜爱，能够方便地用于墙面清洁、匠作工具、石材抛光等方面，我公司生产的海绵抹泥板规格齐全，可根据客户需求定制。</p>	<p>Sponge Float is made of wear-resisting polyurethane foam sponge, with a comfortable handle, loved by workers, convenient for cleaning metopes, polishing etc. our company has a complete specifications of sponge floats, which can be customized according to customer's requirements.</p>
<p>塑料抹泥板 Plastic Float</p>	<p>塑料抹泥板质轻、舒适、坚硬，有效地改善抹泥粗糙。本产品具有不吸水、易清洗等特点，我公司生产的塑料抹泥板规格齐全，可根据客户需求定制。</p>	<p>Plastic float is light, comfortable, hard and effective to improve the rough. This product has the characteristics of non-absorbent, easy cleaning. Our company has a complete specification of plastic floats, which can be customized according to customer's requirement.</p>

Polyurethane Plastering Float



CK-PA100
140x265mm



CK-PA101A
140x280mm



CK-PA101B
140x280mm



CK-PA101C
140x280mm



CK-PA102
180x320mm



CK-PA103
200x360mm



Polyurethane Plastering Float



CK-PA104
110x280mm



CK-PA105
150x350mm



CK-PA106
120x240mm



CK-PA107
140x400mm



CK-PA108
220x420mm



CK-PA109
240x480mm

Polyurethane Plastering Float



CK-PA110
120x190mm



CK-PA111
140x230mm



CK-PA112
280x500mm



CK-PA201
135(70)x320mm



CK-PA202
180(80)x350mm



CK-PA203
80x260mm



CK-PA204
140x260mm



CK-PA205
50x230mm



Polyurethane Plastering Hawk



CK-PB101
250x250mm



CK-PB102
330x330mm

Polyurethane Plastering Darby



CK-PC101
120x1200mm



CK-PC102
110x600mm



CK-PC103
120x800mm



CK-PC104
140x700mm



CK-PC105
120x1000mm

Sponge Float



CK-PD101
140x230x18mm



CK-PD202A
145x205x12mm



CK-PD202B
145x205x12mm



CK-PD203A
75x235x12mm



CK-PD203B
85x245x12mm



CK-PD204A
102x305x12mm



CK-PD204B
102x305x19mm



CK-PD205
A: 135x215x13mm
B: 140x205x13mm



CK-PD206A
140x280x10mm



Sponge Float



CK-PD206B
140x280x18mm



CK-PD206C
140x280x25mm



CK-PD206D
145x275mm



CK-PD207A
80x265mm



CK-PD207B
80x265mm



CK-PD207C
80x265mm

Plastering Float



CK-PG103
280x127mm



CK-PG105
130x280mm

Plastic Float



CK-PF101
130x280x2.5mm



CK-PF101A
130x280x2.5mm



CK-PF101B
130x280x2.5mm



CK-PF101C
130x280x2.5mm



CK-PF102
180x270x8mm



CK-PF103A
180x270x8mm



CK-PF103B
220x320x8mm



CK-PF103C
270x350x8mm



CK-PF103D
180x270x8mm



CK-PF103E
180x270mm



CK-PF105
102x280x3.5mm



CK-PF106
102x305x3mm

常州远大新材料科技有限公司
Changzhou BROAD New Materials Technology Co.,Ltd.

地址:江苏省常州市郑陆镇白洋桥191号

Add: No.191 Baiyang Bridge, Zhenglu Town, Changzhou City, Jiangsu Province.

电话/Tel: +86-519-88733298 传真/Fax: +86-519-85227311

销售热线/Sales Hotline: 400-828-2879

<http://www.czbroad.cn> E-mail: sales2@czbroad.cn

